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Referat skolebestyrelsesmøde Thurø Skole 
18. juni 2024 kl. 17.00-18.00 

 

 

 

Til stede: 

Lise Høgsberg-Daviden, Anne Bang-Olsen, Signe Nicoline Thybæk-Hansen, Ditte Mølvang 

Hansen, Maria Roug Winther, Martin Staal Andersen (medarbejderrepræsentant), Rikke 

Marchmann (medarbejderrepræsentant), Rie Illum Storm (skoleleder) og René Ellegaard 

Frederiksen (viceskoleleder). Herudover deltog Karl Bøgelund Bentzen (elevrådsforperson) og 

Nikolaj Petersen (ansvarlig for elevrådet) i den første del af mødet. 

 

  

1. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referatet blev godkendt under forudsætning af at ”forældrerådet” erstattes af 

”forældrene” i pkt. 2, så det præciseres at det er forældrene og ikke forældrerådet der 

understøttes af princippet.  

 

Revideret referat af mødet den 23. maj 2024 udsendes til skolebestyrelsen sammen 

med referat af dette møde og betragtes dermed som godkendt. 

 

 

2. Nyt fra elevrådet 

Elevforum 

Karl fortalte om sin deltagelse i Elevforum, hvor andre elever fortalte om initiativer i 

form af aktiviteter i frikvartererne, hvor man fx kan spille spil. Det var meget 

inspirerende og elevrådet vil arbejde videre med dette til næste år. 

 

Trivselsdagen 7.6. 

Karl fortalte om en god trivselsdag på skolen, hvor elevrådet bl.a. stod for en 

skattejagt, som alle skolens klasser på skift gennemførte. Det blev en stor succes for 

elevrådet og der er efterfølgende kommet gode tilbagemeldinger fra klasserne.  

 

Ostebane i skolegården 

Elevrådet har ønsket en ny ostebane, hvilket nu er blevet etableret. 

 

Tak for indsatsen 

Rie takkede Karl for hans indsats som forperson for elevrådet og i skolebestyrelsen. 

 

 

3. Nyt fra arbejdsgruppen vedr. princip for klassekasser 

2. udkast til princip for klassekasse til drøftelse og til evt. godkendelse. 

 

Ditte og Rie fra arbejdsgruppen orienterede om status med arbejdet.  

 

Beslutning: 

Princippet for klassekasser og vejledning skrives igennem i henhold til justeringer og 

sendes ud til godkendelse i bestyrelsen via mail, så den kan godkendes i den 

nuværende konstituering og inden udgangen af uge 26. 

 

Hvis det viser sig for svært at godkende skriftligt via mail, udskydes endelig 

godkendelse til det første bestyrelsesmøde i august.  
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Bestyrelsen foreslår, at vi som noget af det første i en ny bestyrelsesperiode kigger på 

”Princip for lejrskole og skolerejser”. 

 

 

4. Skoleårets planlægning. 

Rie gennemgik processen omkring skoleårets planlægning for skolebestyrelsen, som 

hermed har ført tilsyn med ”Princip for skoleårets planlægning” 

 

 

5. Nyt fra Thurø Skole 

o MED-udvalget har udarbejdet retningslinjer for hvornår der gives blomster til 

medarbejderne. 

o MED-udvalget har drøftet ”skole-søskende”-ordningen på baggrund af input fra 

alle PLF´er og besluttet at ordningen pauses og afløses af legepatruljer i 

kommende skoleår, som 5. årgang skal stå for.  

o Der har været afholdt brandøvelse på skolen og der er efterfølgende blevet 

evalueret på gennemførelsen af øvelsen.  

o Kommende 0. klasser blev meldt ud i fredags den 14. juni 2024 via AULA. 

o Serviceleder Flemming Pytlick stopper på skolen med udgangen af dette skoleår.  

 

 

6. Eventuelt 

Intet nyt 

 

 

 

 

Referent René 

 

 


